
BESTYRELSESMØDE 29.04.14 

 

 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde d. 29 april 2014 kl.19. 

 

Lokalråd Fladså 

 

  

 

Sted: Hos Winnie Hansen, Holmevej, Næstelsø 

 

Til stede: Poul Uldall Jensen, Winnie Hansen, Jørgen Stange Jensen, Chris Hermansen, Varnny Mattsson, 

Jørgen Pedersen og Kirsten Høyrup 

 

Afbud fra: Malene Bonde 

 

  

 

DAGSORDEN. 

 

1.Godkendelse af dagsorden. 

 

Blev godkendt. 

 

2. Konstituering 

 

Malene og Kirsten deler sekretærjobbet. Malene tager sig af IT. 

 

Winnie fortsætter som næstformand. 

 

3. Forretningsorden og arbejdsfordeling mv. i lokalrådet. 

 

Forretningsorden uddelt.  

 

  

 

Arbejdsfordeling: 

 

Trafik - Chris 

 

Skolepolitik – Kirsten læser denne gang skolepolitiks forslag sammen med Poul  



 

Kildelaug – Kontakten til Kildelauget varetages af Chris ogf Varnny. 

 

Stier og grønne områder – Chris og Varnny  

 

  

 

Nye ideer og planer afsøges til næste møde 

 

  

 

4. Meddelelser fra formanden 

 

- Vi har nu modtaget alle 65.000 kr fra Næstved Kommune vedr. Hammer. Vi har udbetalt ca. 25.000 kr til 

Hammer Bylaug. De resterende 40.000kr ligger således i vores kasse, klar til udbetaling mod 

dokumentation. 

 

- Poul foreslår et nyt møde i Hammer Forsamlingshus bl.a. for at vise hvad pengene er blevet brugt til og for 

synliggørelse af lokalrådet. Måske sammen med Det kriminalpræventive råd.  

 

- Vedr. hæveautomaten i Mogenstrup. Nordea er ikke interesseret. Måske Møns Bank vil påtage sig den 

service.  

 

- Lokaldemokratiudvalget er nedlagt. Der er i stedet oprettet et ad hoc udvalg, der skal udarbejde et 

lokaldemokrati-forslag. Poul deltager i mødet herom den 13. maj 2014. 

 

- Poul oplyser endvidere at han er på valg i marts 2015, og ikke ønsker genvalg som formand. 

 

- Vedr. Kildelauget: Lokalrådet udtrykte anerkendelse til Chris og Varnny, fordi de med deres initiativ har 

fået Kildelauget op at stå. 

 

  

 

Snak og kommentarer om lokalrådets synlighed. 

 

Vi mangler synlighed. 

 

  

 

5. Meddelelser fra kassereren. 

 

Jørgen oplyste at der står 10.000 kr til lokalrådet og 15.000 kr til Hammer.  

 



Beder os huske bilag, hvis der skal refunderes noget. 

 

  

 

6. Mødekalender 2014 

 

11. juni 

 

25. august 

 

( 29. september Formandsmøde i Hammer) 

 

8. oktober 

 

24. november 

 

  

 

7. Samarbejde med bylaug, grundejerforeninger, sportsklubber mv. i vort område 

 

Samarbejde med bylaugene er vigtigt. Vi kunne måske opdele os, og have kontakt til de bylaug, der er 

knyttet til eget område. ( F.eks Kirsten have opsøgende kontakt til Hammer, Hammer Torup og Ring 

bylaug). 

 

Løs snak og forslag om at lave en folder, invitere til generalforsamlingen, holde møde med en kendt 

lokalmand, der kunne trække folk til. F.eks håndboldspiller Lars Jørgensen fra Lov. ( Chis arbejder videre 

med sidstnævnte). 

 

  

 

8. Ny skolepolitik for Næstved Kommune 

 

Er drøftet. 

 

9. Rutebildrift 

 

Er drøftet. 

 

10. Hammer 

 

Er drøftet. 

 

11. Eventuelt. 



 

Chris vil gerne have et TURISTRÅDS/samarbejde i gang med Tappernøje afdelingen. 

 

Jørgen ville gerne foreslå at kommunen gav kloaktilskud til dem, der måtte have brug for dette.  Poul 

spørger borgmesteren, om de har tænkt sig godt om ! 

 

  

 

Referent Kirsten Høyrup 


